

护照丢失声明书
Statement of Passport Loss

本人_____特此说明, 因以下原因导致我的护照丢失:
I, (Party A), hereby state that my passport was lost due to the following reasons:

丢失时间点: _____
Time of Loss: _____

我于_____ (具体日期), 发现我的护照不慎丢失。对于护照的遗失, 我深感遗憾。
On (specific date), I discovered that my passport was unintentionally lost. I deeply regret the loss of my passport.

丢失原因: _____
Reason for Loss: _____

我对于护照的安全保管非常重视, 但在上述日期丢失了护照。我回忆起当时的情况, 怀疑是在旅行或其他活动中遗失的。
I attach great importance to the security of my passport, but unfortunately, it was lost on the mentioned date. Recalling the circumstances at that time, I suspect that it may have been misplaced during travel or other activities.

为了尽快补办护照并维护我合法的出入境权益, 我特此声明以上事实的真实性, 并愿意积极配合有关部门进行进一步的调查和处理。
In order to promptly apply for a new passport and maintain my legal right to travel abroad, I hereby affirm the truthfulness of the above facts and am willing to cooperate fully with the relevant authorities for further investigation and handling.

声明人签名: _____
Signature of Principal (Party A): _____

日期: _____
Date: _____

请注意, 这只是一个模板, 并可能需要根据您的特定情况进行修改。在填写并使用这份声明之前, 您可能需要寻求法律专家的建议。另外, 一些地方可能需要此委托书在见证人或公证人在场的情况下签署, 以达到法律效力。